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Call for Papers

The 1st Conference on 

Research and Applications of Intercultural Communication

Theme: Intercultural Literary, Communication, and Competence 

in the Context of Multiculturalism


Nov 16-18, 2012, Zhongnan University of Economics and Law, Wuhan, China


The Foreign Languages School of Zhongnan University of Economics and Law (hereafter ZUEL) and Publisher of Journal of Foreign Languages and Their Teaching are pleased to announce the forthcoming first conference on “Research and Applications of Intercultural Communication” to be held on Nov 16-18, 2012 in Wuhan, China, hosted by The Foreign Languages School of ZUEL. We now invite the submission of high-quality papers for the conference:

Intercultural communication is a widespread and longstanding phenomenon among communities, nations, and organizations: the scientific and systematic study of intercultural communication is now widely recognized as a significant field. It combines and applies the theories and methods of anthropology, psychology, linguistics, sociology and related disciplines to understand the dynamic processes of intercultural communication, explore its essential qualities and regular patterns, and enhance ways of effective intercultural communication in multicultural contexts. With deepening globalization and its international role, China experiences unprecedented levels of scale and depth in its exchanges with other countries and people. Increasing cross-border cooperation and transnational employment patterns in the fields of education, health care, business, international affairs, tourism, sports and cultural activities, besides transnational migration and marriage, intercultural mass communication and online communication, have awaked many Chinese people to the need for developing improved intercultural communication skills. There is a great need for further research and, more specifically, to apply recent research to these areas in China. Complementing this, there is a need to develop Chinese theories and research applications in intercultural communication which are relevant to diverse social and cultural communities within China, and to Chinese communities overseas, and the numerous institutions and organizations around the world which have personal and professional encounters with China. 

Hence the theme of this conference is on “intercultural literacy, communication, and competence in the context of multiculturalism”, with a focus on the application of intercultural communication research in China’s contacts with the world. The conference aims to broaden the horizon of intercultural communication studies with Chinese theoretical and empirical studies and to provide guidelines for the increasingly frequent intercultural activities of Chinese people.

Invited Keynote Speakers
Overseas Scholars:

Ingrid Piller, Macquarie University, Prof. Australia
Lixian Jin, De Montfort University, Prof. UK

Martin Cortazzi, The University of Warwick, Prof. UK

Tim GreerK, obe University, Assoc. Prof. Japan

Kimie Takahashi, Assumption University, Post-doc, Thailand
Domestic Scholars:

Chen Xinren, Nanjing University, Prof.
Jia Yuxin, President of China Association for Intercultural Communication Studies, Prof. 

Song Li, Harbin Institute of Technology, President of IAICS, Prof.
Suggested Topics

Topic areas are broadly defined as, but not limited to, the following in,

Intercultural communication... 

· Approaches and theories and building relevant disciplines, e.g.: discourse analysis, psychology, sociology, 
· Cross-cultural communication research, adaptation
· Intercultural rhetoric, semiotics, semantics, pragmatics

· Competence, accommodation, identification and training

Research and application of intercultural communication in…
· Work contexts, e.g. in business, management and organizations, tourism, human resources, risk management

· Social contexts, e.g. migration, gender issues, diversity and social exclusion, ethnic minority issues, non-verbal communication

· Local and personal contexts, e.g. identity construction, conflict and negotiation, romance and transnational marriage

· Global contexts, e.g. globalisation and transnationalism, ethno-centricism and cultural imperialism, cultural ecologies

· Mass communication e.g. the media, national image, online communication, advertising,

· Education and training in intercultural communication, teaching Chinese or English as a foreign language, language issues, e.g. related to translation, multilingualism, cultures, cognition, the media, language attitudes and policies.

Conference Formats

The conference programme will include a postgraduate workshop, keynote speeches, panel sessions and workshops. 
· The Pre-conference Postgraduate Workshop on “New Approaches to Intercultural Communication” will be chaired by Prof. Ingrid Piller (Macquarie University) on Nov 15, 2012. 
· Papers for keynote speeches will be recommended by the conference paper-review committee and the organizing committee. 
· Panel sessions of 90 minutes should allow for participation by the session coordinator, the commentator, and papers by 4 speakers. Each individual paper should be no more than 15 minutes in length with 5 minutes of time for questions. The conference paper-review and organizing committees will make arrangement of panel sessions according to the themes of individual papers.
· Conference workshops are prepared speeches and in-depth discussions, with workshop tasks or activities (concerning original ideas and recent progress of the field) 
Guidelines for Submission

· Conference paper abstract: an abstract (around 150 words). Please refer to http://wyxy.znufe.edu.cn for the abstract format.
· Workshop proposal: a proposal (around 800 words, please highlight the theme and indicate the particular research focus and topics for discussion); academic bios of the workshop coordinator and presenters (100 words for each). All the listed documents should be submitted by the coordinator. 
· Deadline: All the required documents (abstract or proposal & academic bios) should be submitted to icc.zuel@gmail.com as MS Word attachments by August 30, 2012. The complete paper should be received by September 30, 2012. 
· Invitation letter: All submissions will be carefully reviewed by the conference paper-review committee. A formal invitation letter will be sent to successful applicants by e-mail in PDF format by October 20, 2012.

· Publication: Papers recommended by the conference paper-review committee will be compiled into a collection and published. 

· Working Languages: English and Chinese. Papers and speeches are encouraged to be written and delivered in English while those in Chinese are also welcomed. Different sessions will be grouped in the programme according to the languages. All keynote speeches should be given in English. 

Conference Registration
· Please get registered by submitting the required documents and the conference registration form (downloadable at http://wyxy.znufe.edu.cn/ShowArt.asp?id=71) to icc.zuel@gmail.com by August 30, 2012.
· The registration fee is 600 RMB (US$ 100) for each general participant and 300 RMB (US$ 50) for each international student and each company of the general participant. 

· The registration fee should be paid on the days of registration, November 15-16, 2012.

· The conference will be located at the Nanhu campus of ZUEL. Group rate offered by the Zhong Tian Century Hotel connected to ZUEL is 194 RMB per person per day (around US$ 31) double, and 400 RMB per day (around US$ 63) single. Free daily breakfast buffet is offered in the hotel. 
· Payment of the registration fee covers the cost to attend the main conference and the panel/workshop sessions, coffee breaks, conference reception and banquet. In addition, each registrant will receive a conference souvenir. Notice that this registration fee does NOT cover the cost of transportation, accommodation, and the tour after the conference.
Organizer
Foreign Languages School of ZUEL
Co-Organizer
Publisher of Journal of Foreign Languages and Their Teaching
Conference Chair

Professor XIE Qun: PhD, Dean of Foreign Languages School, ZUEL
Conference Organizing Committee

ZHANG Jie (Jenny): PhD, English Language and Literature Department, ZUEL
YUAN Yuan: PhD, English Language and Literature Department, ZUEL
Conference secretariat: YAN Lina, Postgraduate Office, Foreign Languages School, ZUEL

Contact Information

E-mail: icc.zuel@gmail.com
School website: http://wyxy.znufe.edu.cn 
Tel: 86-27- 88385339   Fax: 86-27-88385015   

Mailing Address: Foreign Languages School

              Zhongnan University of Economics and Law

              182# Nanhu Avenue, East Lake High-tech Development Zone

              Wuhan 430073, P.R.China

首届跨文化交际应用研究学术研讨会

主题：多元文化时代的跨文化认知、沟通与能力
2012年11月16－18日 外国语学院 中南财经政法大学 武汉
会议征文
由中南财经政法大学外国语学院主办的 “首届跨文化交际应用研究”学术研讨会将于2012年11月16－18日在江城武汉举行。
多元文化时代的文化融合与文化共存赋予了跨文化交际研究作为新兴跨学科研究的蓬勃生命力。自20世纪50、60年代在美国兴起以来，跨文化交际研究从偏重于用抽象的、有普遍意义的理论框架和方法来涵盖具体的、社会的文化现象的单一研究视角，发展为多角度、多层面、多样化、多学科和多种思想交叉的研究领域。
本次研讨会以“多元文化时代的跨文化认知、沟通与能力”为主题，旨在推进我国在跨文化交际领域的应用研究，加强多元文化时代下语言研究者和语言实践者的沟通，提升对于跨文化交际中出现的语言现象的认知和理解，最终指导日益频繁的跨文化交际实践。届时将邀请澳大利亚麦考瑞大学Ingrid Piller 教授、英国德蒙福特大学金立贤教授、英国华威大学的Martin Cortazzi 教授、日本神户大学的Tim Greer准教授、泰国易三仓大学的Kimie Takahashi博士后、南京大学陈新仁教授、哈尔滨工业大学宋莉教授和中国跨文化交际研究协会主席贾玉新教授等海内外知名专家学者作主旨发言。现征集会议论文，欢迎广大专家同仁踊跃投稿。
一、论文选题范围 （不限于此）
· 跨文化交际视角下的外语教学
· 跨文化交际视角下的商务与沟通
· 跨文化交际视角下的翻译理论与实践
· 跨文化交际视角下的大众传播

· 跨文化交际视角下的身份研究
· 跨文化交际视角下的戏剧研究

· 跨文化交际视角下的比较文学

二、会议形式

本次会议将采取大会主旨发言（keynote speech）、小组论文发言（panel session）和专题讨论（workshop）三种形式。会议前将举办研究生专题研讨会。
· 研究生专题研讨会将在2012年11月15日会议前期举办。Piller 教授将作主题为“New Approaches to Intercultural Communication”的讲座。
· 主旨发言人选将由会议学术委员会和组委会提出邀请并确定。
· 小组论文发言由会议学术委员会和组委会根据所提交的论文主题进行组合。小组论文发言每场90分钟，一般由6人组成（1位主持人、4位发言人、1位点评人）。个人宣读论文时间为15分钟，提问与讨论时间为5分钟。
· 专题讨论围绕一个共同主题进行有准备的口头发言和深度讨论，充分地交流互动；讨论主题（前沿性选题、原创性观点）和人选（5-10人）由各专题讨论的主持人负责提出，经会议学术委员会和组委会批准设立。

三、论文摘要及相关要求


· 个人论文：需提交论文摘要（中、英文各150字左右）。请在http://wyxy.znufe.edu.cn 下载参看论文摘要格式要求。
· 专题讨论：需提交讨论提案（800字左右，包括主题、研究重点和具体的讨论议题等）、主持人及小组成员的学术简介（每人100字左右）。采取专题讨论形式参会的与会者请由小组主持人统一提交上述所有文件，无须再以个人方式重复提交。
· 论文提交：上述所有文件请以word文档格式编写，用附件形式提交到：icc.zuel@gmail.com。
· 截至日期：提交论文摘要及相关文件的截止日期为2012年8月30日。提交论文全文的截止日期为2012年9月30日。

· 邀请函：论文经研讨会学术委员会审定通过后，组委会将在10月20日前向参会代表发出正式邀请函。

· 会议成果：经论文评审委员会推选的与会者论文将收入会议论文集结集出版。
· 会议工作语言：英语和汉语。会议鼓励用英语撰写论文和发言；欢迎汉语论文和发言。组委会将根据发言语言进行分组，大会主旨发言采用英语。
四、会议注册及费用

· 会议注册：请在会议网站http://wyxy.znufe.edu.cn/ShowArt.asp?id=71 下载并填写会议报名表，与论文摘要或讨论提案和学术简历一并发送到电邮：icc.zuel@gmail.com. 截至日期为2012年8月30日。
· 会务费：与会代表：600元，非在职研究生：300元（凭有效证件）。

· 住宿标准：会议签约宾馆为坐落于中南财经政法大学南湖校区旁的世纪中天大酒店。会议期间宾馆优惠价格为双人标间194元/人/天，单人间400元/人/天（享受会议优惠价，需通过会议注册表提前预约）。宾馆提供免费早餐。
· 会费缴纳：请在2012年11月15-16日报到时以现金方式缴纳会费。

五、主办单位

    中南财经政法大学 外语学院
六、协办单位

   《外语与外语教学》期刊编辑部
七、会议主席
    谢群教授：中南财经政法大学 外语学院院长
八、会议组委会
张洁：中南财经政法大学 外语学院 英语语言与文学系
袁园：中南财经政法大学外语学院 英语语言与文学系 

秘书处：严丽娜 中南财经政法大学外语学院 研究生办公室
九、联系方式
电子邮件：icc.zuel@gmail.com             学院网站：http://wyxy.znufe.edu.cn
    联系电话：027-88385339；027-88385007    传真：027-88385015 

通讯地址：湖北省武汉市东湖高新技术开发区南湖大道182号 (邮编430073)
              中南财经政法大学 外国语学院
